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Írásbeli kérdés !

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló tv . 42 . § (8) bekezdés alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdés t
kívánok benyújtani Lázár János Miniszterelnökséget vezet ő miniszter úrnak

„Hogyan értékelné a munkáját? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter úr !

„Ön mennyire értékeli saját és mások munkáját?” című , K/16250. számú írásbeli kérdésemre
adott válaszára kívánok reagálni .

Elsőnek is szeretném tudatosítani Onben, hogy azt érzékelné, ha megbántana. Ezen felül mé g
néhány megjegyzés kívánok tenni a válaszához :

„ Örülök, hogy Képviselő társamnak sikerült szakért őmunkatársakat találnia. ”

Volt merítési alap, hiszen elég sok szakembertő l váltak meg 2010-tő l kezdve .

, . Hozzáteszem, ez még semmilyen formában sem jogosítja fel arra, hogy olyan felel őtlen és
hiteltelen kijelentéseket tegyen, hogy Önök jobban teljesítenének a kifizetésekkel . "

A K/16251 írásbeli kérdésemre adott válasza sajnos nem err ő l tanúskodik . Ott az első éves
tiszta VP kifizetés alulmúlja az els ő éves ÚMVP kifizetést .

„ Feltételezem, hogy jelenlegi munkatársai nem azonosak azokkal a személyekkel, akik
korábban a vidékfejlesztési források kihelvezéséért munkálkodtak, ugyanis Önök közelébe n
sem jártak az évi 200 milliárdos kifizetésnek . "

Nem azonosak, mert tudomásom szerint jó pár még mindig az Államkincstárban dolgozik . És
megjegyzem, sajnos most Önök is nagyon messze vannak a 200 milliárdos határtól .

„ Hozzáteszem, a pályázatok kiírásában és kifizetésében nem gátolta senki sem az akkor i
kormányzatot. Erdemes lett volna megkérdezni a Nemzeti Fejlesztési Ügynökségné l
tevékenykedő munkatársakat, akik igen nagy hatásfokkal tüntettek el jelentős
pénzösszegeket.”



Lő rinceim, nem tudom, hogy keveredett a VP kérdéshez a Nemzeti Fejlesztési Ügynökség .

A fentiek miatt következő kérdésekkel fordulok a Miniszter Úrhoz :

L Hogyan értékelné a VP tekintetében a Miniszterelnökség munkáját ?

2. Hogyan értékelné a VP tekintetében a Mezőgazdasági és Vidékfejlesztés Hivatal
munkáját?

3. Hogyan értékelné a VP tekintetében az Államkincstár munkáját ?

4. Volt —e feljelentés a Nemzeti Fejlesztési Ügynökség munkatársai ellen ?

Budapest, 2017 . augusztus 2 .

Tisztelettel :

Dr. Vadai Ágnes
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